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Protokół nr 46/2022 

z posiedzenia wspólnego Komisji 

odbytego w dniu 7 marca 2022  roku 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Obszarów Wiejskich oraz członkowie  pozostałych Komisji Rady Miejskiej. 

Nieobecny radny: Roman Malicki 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 

Burmistrz Borku Wlkp. – Marek Rożek 

Sekretarz Gminy – Jolanta Chudzińska 

Skarbnik Gminy – Monika Hornicka 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

2. Przedstawienie zakresu działalności Stowarzyszenia Wspierania Przedsiębiorczości 

Powiatu Gostyńskiego. 

3. Zaopiniowanie materiałów na sesję.  

4. Wolne głosy i wnioski. 

5. Zakończenie. 

 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Borku Wlkp. – Tomasz Pawlak 

przedstawił porządek obrad, który przyjęto bez zmian. 

 

Ad. 2. Przedstawienie zakresu działalności Stowarzyszenia Wspierania Przedsiębiorczości 

Powiatu Gostyńskiego. 

Prezes Zarządu Stowarzyszenia Wspierania Przedsiębiorczości Krzysztof Marzec przedstawił 

zakres  działalności stowarzyszenia. Przedstawił przedsiębiorczość gmin powiatu gostyńskiego  

w latach 2016-2022 i zaprosił do współpracy. 

 

 Ad. 3 Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej: 

1) zmian budżetu i w budżecie na rok 2022 

Skarbik Gminy poinformowała, że: 
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Po stronie  planu dochodów wprowadza się następujące zmiany:  

• dział 750 - zmniejsza się plan dotacji zadań zleconych gminie z zakresu administracji 

rządowej o kwotę 448,00 zł na zadania dotyczące spraw obywatelskich;  

• dział 758 -zmniejsza się dochody z tytułu części subwencji oświatowej o kwotę 

65.224,00 zł w związku z otrzymaniem ostatecznych kwot ujętych w budżecie państwa 

na rok 2022;  

- zmniejsza się  dochody otrzymane na inwestycje z Rządowego Funduszu Polski Ład 

Program Inwestycji Strategicznych  o kwotę 1.530.000,00 zł  na zadanie Przebudowa i 

rozbudowa budynku Przedszkola Samorządowego w Karolewie – III Etap w związku z 

realizacją inwestycji w latach  2022-2023; 

• dział 801 – dokonuje się korekty klasyfikacji budżetowej dla dochodów z tytułu usług 

dla dzieci z gmin ościennych przebywających w placówkach przedszkolnych na terenie 

naszej gminy; 

• dział 852 - zmniejsza się dotację z budżetu państwa na składki zdrowotne dla 

podopiecznych; 

- zwiększa się dotacje z budżetu państwa na zadania zlecone gminie o kwotę 167,20 zł 

na wynagrodzenie za sprawowanie opieki.  

Po dokonanych zmianach dochody zmniejszyły się o kwotę 1.596.204,80 zł i wynoszą 

37.271.212,08 zł.  

 

Zmiany planu wydatków dotyczą: 

• dział  020 - zwiększa się wydatki na wycinkę lasu; 

• dział 600 - zwiększa się wydatki na remonty dróg, bieżące utrzymanie dróg, zakup 

oznakowania, remonty przystanków; 

- dokonuje się przesunięć wydatków na wniosek sołectwa Głoginin w zadaniach 

Funduszu Sołeckiego; 

-   wprowadza się zadania inwestycyjne Budowa chodnika łączącego ul. Słowackiego z 

ul. Szkolną w Borku Wlkp. o wartości 80.000,00 zł, oraz Budowa chodnika przy ul. 

Sportowej w Borku Wlkp. – 55.000,00 zł;  

• dział  700- zwiększa się wydatki na zakup energii oraz usług pozostałych;  

• dział 750 - zwiększa się wydatki na wynagrodzenia i pochodne pracowników, zakup 

energii  i usług remontowych oraz pozostałych związanych z funkcjonowaniem urzędu;  

• dział 754 - zwiększa się wydatki na zakup energii  w obiektach OSP; 

• dział 757 - zwiększa się wydatki na obsługę długu; 

• dział 801 zwiększa się wydatki w jednostkach oświatowych na: 

- wynagrodzenia i pochodne kadry administracyjnej i obsługującej jednostki -

184.101,00 zł; 

- energię - 767.513,00 zł;  

- zakup materiałów -8.131,70 zł, w tym niewykorzystane środki Laboratoria Przyszłości 

- 3.431,70 zł; 

- uzupełnienie stypendiów dla uczniów- 9.200,00 zł; 

- zakup usług pozostałych – 893.100,00 zł – usługa cateringowa, najem sali, dowożenie 

Dokonuje się także przesunięć wydatków w ramach planów finansowych jednostek.  

 

Na zadaniach inwestycyjnych dokonuje się następujących zmian:  

- Przebudowa i rozbudowa budynku Przedszkola Samorządowego w Karolewie – II 

Etap wprowadza się środki z niewykorzystanych środków pieniężnych RFIL - 

457.774,96 zł, oraz  ze środków Funduszu  Przeciwdziałania COVID - 19 Rosnąca 
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odporność - 250.000,00 zł, a zdejmuje się środki własne równocześnie zwiększając 

zadanie o 60.000,00 zł.  

- Przebudowa i rozbudowa budynku Przedszkola Samorządowego w Karolewie – III 

Etap zdejmuje się środki z Rządowego Funduszu Polski Ład Program Inwestycji 

Strategicznych  w kwocie 1.530.000,00 zł  a dodaje środki własne w kwocie  

490.000,00 zł na płatności dokonywane w roku 2022:  

• dział 851- wprowadza się wydatki z niewykorzystanych  środków pieniężnych na 

rachunku bankowym - 143.077,47 zł dokonuje się zmiany nazwy zadania 

inwestycyjnego na Modernizacja skateparku w Borku Wlkp. wraz ze zwiększeniem 

środków na jego  realizację o kwotę 110.000,00 zł.  

• dział 852- dokonuje się urealnienia planu wydatków w związku ze zmianami w planach 

dotacji z budżetu państwa;  

- zwiększa się wydatki na wynagrodzenia i pochodne pracowników M-G OPS -  

109.557 zł; 

- zwiększa się wydatki na zakup energii - 60.000,00 zł; 

• dział 855 – zwiększa się wydatki na wynagrodzenia i pochodne pracowników   

M-G OPS - 21.443 zł, i pracowników Żłobka - 25.324,00 zł; 

- zwiększa się także wydatki na energię w tych placówkach w kwocie -17.000 zł.  

• dział 900 – zwiększa się wydatki na  usługi związane z gospodarką ściekową – 

48.000,00 zł; 

- wprowadza się wydatki finansowane niewykorzystanymi środkami pieniężnymi na 

rachunku budżetu z tytułu gospodarki odpadami komunalnymi w kwocie 438.120,64 zł 

tj. na wynagrodzenia i pochodne, zakup koszy, zakup usług pozostałych, a także na 

zadanie inwestycyjne pn. Punkt Selektywnego Zagospodarowania Odpadów 

Komunalnych w kwocie 314.000,00 zł.  

- dokonuje się przesunięć wydatków na wniosek sołectwa Dąbrówka, Grodnica i 

Studzianna w zadaniach Funduszu Sołeckiego; 

- zwiększa się wydatki na usługi związane z opieką nad zwierzętami bezdomnymi; 

- zwiększa się wydatki na zakup energii i konserwacji w oświetleniu ulicznym,  

• dział 921 – dokonuje się przesunięć wydatków na wniosek sołectwa Dąbrówka, 

Głoginin i Studzianna w zadaniach Funduszu Sołeckiego; 

- zwiększa się dotację dla instytucji kultury MGOK i BPMiG w związku z 

doszacowaniem kosztów uposażeń i energii; 

- zwiększa się wydatki na energię w świetlicach; 

- zwiększa się wydatki na remont dachu w świetlicy w Studziennie i Bolesławowie; 

• dział 926 - przeznacza się środki na zakup energii w obiektach sportowych.  

 

 Po dokonanych zmianach wydatki zwiększyły się o kwotę 3.814.444,28 zł i wynoszą     

 44.861.861,16 zł.  

 

Po dokonanych zmianach deficyt budżetu zwiększył się do kwoty 7.590.649,08 zł i 

sfinansowany zostanie:  

 - wolnymi środkami z roku poprzedniego  4.118.244,31 zł; 

-  niewykorzystanie środkami pieniężnymi na rachunkach budżetu  1.292.404,77 zł; 

-  kredytem   2.180.000,00 zł. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 
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Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny, nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Borek Wlkp. na lata 2022-2028 

Skarbnik Gminy poinformowała, że urealniono plan dochodów i wydatków zgodnie z 

podejmowaną uchwałą w sprawie zmian budżetu i w budżecie. 

 

Radni nie zgłosili żadnych uwag. 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie  wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

3) ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka w żłobku oraz wysokości dodatkowej 

opłaty za wydłużony pobyt dziecka w żłobku, a także maksymalnej wysokości 

opłaty za wyżywienie 

Zgodnie z przepisami art. 58 ust. 1 ustawy z dnia 4 lutego 2011 r. o opiece nad dziećmi w 

wieku do lat 3, wysokość opłaty za pobyt dziecka w żłobku lub klubie dziecięcym utworzonym 

i prowadzonym przez jednostki samorządu terytorialnego (...) oraz maksymalną wysokość 

opłaty za wyżywienie ustalają, w drodze uchwały, odpowiednio rada gminy, rada powiatu lub 

sejmik województwa. 

Zmiana uchwały związana jest z wejściem w życie od 1 stycznia 2022 roku ustawy z dnia 17 

listopada 2022 r. o rodzinnym kapitale opiekuńczym i przejęcia części finansowania opieki 

żłobkowej przez budżet państwa. Na podstawie art. 64c. rodzicom przysługuje dofinansowanie 
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obniżenia opłaty rodzica za pobyt dziecka w żłobku. Dofinansowanie to  przysługuje na 

dziecko, które uczęszcza do żłobka jeżeli nie został przyznany na to dziecko rodzinny kapitał 

opiekuńczy, o którym mowa w ustawie z dnia 17 listopada 2021 r. o rodzinnym kapitale 

opiekuńczym. 

Wniosek o dofinansowanie rodzic będzie składał  do Zakładu Ubezpieczeń Społecznych. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Opinia Komisji : 

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

4) nadania nazwy drodze publicznej położonej na terenie gminy Borek Wlkp. 

Zgodnie z art 18 ust. 2 pkt 13 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, 

podejmowanie uchwał w sprawie nazw ulic, placów publicznych, mostów oraz wznoszenia 

pomników przyrody, należy do wyłącznej kompetencji właściwości rady gminy. 

Ustalenie nowej nazwy ulicy, będącej przedmiotem niniejszej uchwały, wiąże się z potrzebą 

zapewnienia prawidłowej i czytelnej numeracji porządkowej, położonych w jej sąsiedztwie 

nieruchomości przeznaczonych pod zabudowę. 

Należy zwrócić szczególną uwagę, iż nadanie nazwy ulicy służy bezpieczeństwu mieszkańców 

oraz precyzuje lokalizacje dla nieruchomości m.in. służb ratowniczych. 

 

Zaproponowano nazwę „Aleksandra Thomasa”. Jest to powstaniec, którego grób znajduje się 

na cmentarzu boreckim, życiorys stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Radny Tomasz Szczepaniak za proponował, aby na kolejną sesję przygotować propozycje 

nazwy ulicy i przemyśleć ten temat. Radni złożyli wniosek o wycofanie projektu uchwały. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag. 
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Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie  wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

5) wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowego przystanku komunikacyjnego na 

terenie gminy Borek Wlkp. 

W oparciu o art. 20f ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych (Dz. U. z 2021 r. 

poz. 1376 z późn. zm.) Rada Miejska dla zaspokojenia potrzeb mieszkańców wskazuje w 

formie uchwały wstępne miejsce lokalizacji nowego przystanku komunikacyjnego, który 

uwzględnia zarządca drogi; o ostatecznej lokalizacji przystanku decyduje zarządca drogi, 

uwzględniając charakter drogi oraz warunki bezpieczeństwa ruchu drogowego. 

 

Wskazanie miejsca nowego przystanku komunikacyjnego na terenie gminy Borek Wlkp. przy 

drodze gminnej stanowiącej dz. o nr ewid. 29 obręb Jeżewo (droga prowadząca do m. Liż), 

przy granicy z dz. nr ewid. 50025 obręb Jeżewo, związane jest z możliwością dojazdu autobusu 

do pobliskiej posesji.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag. 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie  wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 
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6) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gostyńskiego 

Zgodnie z art. 216 ust. 2 pkt 5 i art. 220 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku o 

finansach publicznych (Dz. U. z  2021 r. poz. 305 z późn. zm.) z budżetu jednostek samorządu 

terytorialnego może być udzielana pomoc finansowa innym jednostkom samorządu 

terytorialnego.  

Postanawia się udzielić dotacji z budżetu Gminy Borek Wlkp. w wysokości 2.000,00 zł dla 

Powiatu Gostyńskiego na działalność bieżącą Warsztatu  Terapii Zajęciowej w Piaskach. 

Mając na uwadze, że rehabilitacją świadczoną przez Warsztaty Terapii Zajęciowej  w Piaskach 

objętych jest 5 osób niepełnosprawnych z terenu Gminy Borek Wlkp. zasadne jest podjęcie 

niniejszej uchwały.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag. 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie  wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

7) udzielenia dotacji z budżetu Gminy Borek Wlkp. na wykonanie prac 

konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych dla obiektów 

zabytkowych wpisanych do rejestru zabytków nie stanowiących własności Gminy 

Borek Wlkp.  

Postanowienie § 7 Uchwały Nr XV/105/2007 Rady Miejskiej Borku Wlkp. z dnia 28 grudnia 

2007 roku w sprawie zasad i trybu postępowania przy udzielaniu i rozliczaniu dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane dla obiektów zabytkowych wpisanych do 

rejestru zabytków nie stanowiących własności Gminy Borek Wlkp. wskazuje Radę Miejską 

Borku Wlkp. jako organ przyznający dotację na wniosek Burmistrza w Borku Wielkopolskim.  

Prace remontowe kościoła św. Stanisława Biskupa prowadzone są od kilku lat. "Osuszenie 

murów obwodowych" polegających na wykonaniu drenażu i drogi procesyjnej wokół kościoła 

są kolejnymi robotami konserwującymi obiekt.  

Mając na uwadze powyższe podjęcie niniejszej uchwały jest zasadne.  
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Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag. 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie  wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

8) Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie gminy Borek Wlkp. w 2022 roku 

Zgodnie z treścią art. 11a ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o ochronie zwierząt, rada gminy 

określa w drodze uchwały, corocznie do dnia 31 marca program opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt. Projekt programu zgodnie z art. 11a 

ust. 7 pkt. 1-3 ww. ustawy został zaopiniowany przez Powiatowego Lekarza Weterynarii w 

Gostyniu, Gostyńskie Stowarzyszenie Przyjaciół Zwierząt „NOE” oraz dzierżawców lub 

zarządców obwodów łowieckich, działających na obszarze gminy.  

Przyjęcie programu ma na celu zapewnienie właściwej opieki nad bezdomnymi zwierzętami, 

złagodzenie uciążliwości związanych z bytowaniem bezpańskich zwierząt na terenie gminy 

oraz poprawę warunków bezpieczeństwa mieszkańców. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag. 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i 1 

osoba wstrzymała się od głosowania.  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie  wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i 1 

osoba wstrzymała się od głosowania. 
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9) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników 

ochotniczych straży pożarnych z terenu gminy Borek Wlkp. za udział w działaniu 

ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu pożarniczym 

Zgodnie z art. 15 ust. 1 ustawy z dnia 17 grudnia 2021 r. o ochotniczych strażach pożarnych 

(Dz. u. z 2021 r. poz. 2490) strażakowi ratownikowi OSP, który uczestniczył w działaniu 

ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu, przysługuje niezależnie od 

otrzymywanego wynagrodzenia, ekwiwalent pieniężny. Wysokość ekwiwalentu pieniężnego 

ustala, nie rzadziej niż raz na 2 lata, właściwa rada gminy w drodze uchwały. 

Wysokość ekwiwalentu nie może przekraczać 1/175 przeciętnego wynagrodzenia miesięcznego 

brutto, ogłoszonego przez Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego w Dzienniku Urzędowym 

Rzeczypospolitej Polskiej „Monitor Polski” na podstawie art. 20 pkt 2 ustawy z dnia 17 

grudnia 1998 r. o emeryturach i rentach z Funduszu Ubezpieczeń Społecznych przed dniem 

ustalenia ekwiwalentu pieniężnego, naliczanego za każdą rozpoczętą godzinę od zgłoszenia 

wyjazdu z jednostki ochotniczej straży pożarnej. 

 

Burmistrz zaproponował stawkę 18 zł.  

Radny Andrzej Kubiak zaproponował 32 zł. Uzasadnił, że strażacy narażają swoje życie. 

Bezpieczeństwo ludzi jest najważniejsze,  nie należy oszczędzać na strażakach. 

Burmistrz potwierdził, że strażakom należy się, jednak może podnieść tylko do 20 zł. Ponieważ 

Gminy nie stać na więcej. Dodał, że kiedyś było wypłacane na minuty, a teraz będzie za każdą 

rozpoczętą godzinę. 

Radny Leszek Chałupniczak stwierdził, że 20 zł wystarczy. 

Radny  Dopierała  zaproponował kwotę 21  zł. Oznajmił, że strażacy  są też ubezpieczeni. 

Przewodniczący Rady zaproponował 20 zł z uwagą, że radni  podejdą do tematu co roku. 

Radny Romuald Gawroński zapytał o stawki w ościennych  gminach.  

Burmistrz wymienił kwoty: Gostyń - 18,50, Pępowo - 20 zł, Piaski - 20 zł, po czym 

zaproponował  poddać głosowaniu stawki. 

Stawka 32, 00 zł: - za 3 radnych, przeciw 6, wstrzymało się od głosu 5; 

Stawka 20,00 zł: - za 10 radnych, przeciw 3, wstrzymało się od głosu 1; 

Stawka 21,00 zł: - za   2 radnych, przeciw 4, wstrzymało się od głosu 8. 

10) rozpatrzenia petycji w celu podjęcia uchwał umożliwiających działania ratownicze 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Andrzej Kubiak poinformował, że w  

dniu 22 grudnia 2021 r. do Rady Miejskiej Borku Wlkp. wpłynęła petycja w sprawie zwołania 

posiedzeń Rad Miejskich i Gminnych w Polsce w obliczu zaistnienia Stanu Kryzysowego w 

celu uchwalenia następujących uchwał umożliwiających podjęcie działań ratowniczych. 
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Petycja, która wpłynęła z Fundacji im. Nikoli Tesli, była przedmiotem posiedzenia Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej Borku Wlkp. na jej posiedzeniu w dniu 7 marca 

2022 r.  

W pierwszej kolejności Komisja sprawdziła czy petycja spełnia wymogi formalne w myśl art. 4 

ustawy o petycjach. 

Następnie Komisja ustaliła, co następuje: 

Rada Miejska Borku Wlkp. nie jest organem kompetentnym w podejmowaniu uchwał 

dotyczących zakazu stosowania maseczek ochronnych, zakazu stosowania kwarantanny i 

izolacji medycznej oraz zakazu stosowania szczepionek ochronnych mRNA.  

Po przeprowadzonej dyskusji podczas posiedzenia oraz w wyniku głosowania członków 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 5 członków Komisji było za, nikt nie wstrzymał sie od 

głosowania i nikt nie był przeciwny, Komisja wydała opinię  o bezzasadności petycji. 

Mając na uwadze powyższe należy petycję uznać za niezasadną. 

W związku z powyższym podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag. 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało  7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie  wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

Ad.4. Wolne głosy i wnioski. 

Radny Marcin Jakubiak odczytał pismo mieszkańców Wycisłowa niezgadzających się na 

likwidację przedszkola. 

Burmistrz poinformował, że otrzymaliśmy już pozytywną opinią Kuratorium Oświaty w tej 

sprawie. Dodał, że warunki nie pozwalają na naukę w szkole w Wycisłowie, ponieważ jest 

mało dzieci.  
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Ad.5. Zakończenie.  

Wobec realizacji porządku obrad oraz braku innych głosów Przewodniczący Rady – Tomasz 

Pawlak  zakończył posiedzenie. 

 

 

  Protokołowała                Przewodniczący Rady 

 

Marzena Maćkowiak                                                                    Tomasz Pawlak 

 


